
Referat volleyballmøte ml J17 og J15
Tilstede: Espen Arefjord, Arne Geir Sannarnes, Ann-Merete L. Klepsvik og Maria Tveten

Tid og sted: 08.06.20 på Teams

Tema: Lag- og spillersituasjon for J17 og J15

J17:

Spillersituasjonen: De blir færre spillere, ettersom flere flytter til Norheimsund og Framnes.

Da vil de trenge spillere fra J15.

Forslag: Trene en dag i uken med damelaget og resten med J15.

J15:

Spillersituasjonen: Sju faste, fire litt mer usikre.

Trenere: Arne Geir Sannarnes og så trenges det foreldre til å kunne spille på både på cup’er og

treninger.

Veien videre:

● Ann-Merete gjør undersøkelser blant spillerne på J17. Ann-Merete og Arne Geir snakker

sammen med Hanne Marie/Harald om Henriette.

● J15 arrangerer spillermøte/foreldremøte til høsten.

● Ønske om en treningshelg i starten av høsten, for å komme litt i gang. Muligens i lag med

G15. Espen ser videre på det.

Maria Tveten


